
1/5

E. P. 6. listopadu 2023

Viceprezident požaduje, aby Sánchez zaplatil peníze nyní
esdiario.com/valencia/890429505/camarero-reclama-el-dinero-de-la-dependencia-.html

Viceprezidentka Susana Camarero vysvětluje rozpočty svého oddělení v Les
Corts.

Viceprezident požaduje, aby Sánchez zaplatil peníze agentury nyní

Camarero lituje „zděděné situace středisek pro mladistvé“ a ujišťuje, že
se bude pracovat na zajištění „bezpečných míst pro život bez násilí“
dětem a dospívajícím.

Viceprezidentka Generalitat a ministryně sociálních služeb a rovnosti
Susana Camarero požadovala, aby vláda poskytla 50 % financování
zákona o závislosti, který odpovídá tomuto nařízení, ačkoli v roce 2023
bude přispívat pouze 23 %. Z tohoto důvodu kritizoval, že Botànic tuto
částku „nenárokoval“ a hájil její „zapsání“ do rozpočtu.

Camarero obhajoval „dělat více s méně“, ale argumentoval tím, proč
bylo zahrnuto ustanovení o platbě závislosti, které odpovídá ústřední
exekutivě podle zákona z roku 2006 a že žádná španělská vláda nikdy
neplatila Generalitat.

"Příští rok přijdu a řeknu, že si mě asi nevšímali," připustil
viceprezident, ale zdůraznil, že se tak "uznalo, že nám musí platit."
"Doufám, že tentokrát mě poslechnou," dodal.

Camarerova vášnivá recenze PSOE: „Odsuďte jednou provždy zákon
ano je ano“

https://www.esdiario.com/valencia/890429505/camarero-reclama-el-dinero-de-la-dependencia-.html
https://www.esdiario.com/valencia/968502743/cortes-camarero-repaso.html
https://www.esdiario.com/valencia/968502743/cortes-camarero-repaso.html
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Pokud jde o zbytek účtů, Camarero hájil, že prioritou je „zaplatit“ to, co
již bylo v rozpočtu, a dluhy, které uvedl, že Botànic zanechal. Od
minulé vlády kritizoval několik jejích opatření, jako je Convivint Plan ,
který označil za „velkou lež“.

PSPV-PSOE a Compromís obvinily viceprezidentku, že má na svých
účtech „fiktivní“ a „iluzorní“ příjmy.

10 % z rozpočtu Generalitat to Social Welfare

Účty oddělení za rok 2024 rostou o 0,9 % více než v předchozím roce
a dosahují 2 811 milionů eur, což představuje 9,46 % globálních účtů
Generalitat.

Ujistil, že jde o rozpočty, které zvyšují výdaje na politiky rovnosti a
boj proti násilí na ženách ; které umožňují vytváření míst ve všech
zdrojích; který také zvyšuje poskytování péče o závislé osoby „ke
snížení pořadníků z důvodu apatie a vnitřních bojů v Botànic“ a v němž
je upřednostněna výstavba veřejného bydlení, pomoc, aby si mladí lidé
mohli pronajmout domov nebo jejich rehabilitace.

Druhý místopředseda zahájil prezentaci odkazem na navýšení
rozpočtu vyčleněného na boj proti násilí na ženách o téměř 40 %, který
se zvýšil z 26,3 na 36,7 milionu eur, který se zaměří na posílení zdrojů
pomoci obětem násilí na základě pohlaví a jejich synové a dcery.

Vysvětlil tedy, že se provádí strategická linie ke zlepšení péče v Síti
ženských center Valencijského společenství s rozpočtem pro tato
centra ve výši téměř 4 milionů eur, konkrétně 9 047 214 eur. v roce
2023 na 12 960 317 eur příští rok.

Kontroly ve střediscích pro mladistvé

Tímto způsobem je personál těchto zdrojů "výrazně posílen" ze 196 na
237 profesionálů a podle Camarero bude v Elche spuštěno nové
centrum pro ženy. Celý rozpočet přidělený na oblast rovnosti a
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rozmanitosti oddělení činí celkem 77 milionů eur, což představuje
nárůst o 10,74 % s nárůstem o 7,5 milionu.

Druhá viceprezidentka ve svém projevu zdůraznila význam, který má
rodina pro Consell „jako jádro naší společnosti“, což, jak uvedla, „se
odráží v rozpočtech ministerstva pro rodinu a sociální služby, které
zvažují položka 1 163 milionů eur pro příští finanční rok“.

Camarero dal najevo své znepokojení nad „zděděnou situací středisek
pro mladistvé“ a ujistil, že se bude pracovat na zajištění dívek, chlapců
a dospívajících „bezpečných míst k životu bez násilí, bez útoků, ale
také slušný a rozvoj jejich života“. což jim umožňuje mít budoucnost,
kterou si zaslouží.

Za tímto účelem již v těchto střediscích začaly kontroly jak stavu údržby
zařízení, „který je v mnoha případech politováníhodný a způsobil velmi
znepokojivé situace, které již byly napraveny“, tak protokolů o řízení a
provozu. , s cílem „změnit a zlepšit to, co nefunguje, a zajistit, aby se již
neopakovaly politováníhodné události minulosti“.

Na druhou stranu má položka sociální a zdravotní infrastruktura 409
milionů eur, o 1 % více než předchozí rozpočet. S tímto cílem je
analyzována situace a skutečný stav některých akcí čekajících na
realizaci a mezi jinými projekty Camarero oznámilo budoucí sociální a
zdravotní město v Orihuele, které bude poskytovat „pokrytí všem obcím
Vega Baja“.

Pomoc na veřejné bydlení

Další základní pilíř těchto rozpočtů, poznamenal, je zaměřen na
zaručení „přístupu k bydlení a rozšíření veřejného bytového fondu“.

Jak Camarero ve svém projevu vysvětlil, rozpočet v této věci činí 385,6
milionů eur, s navýšením investic téměř o 6 %, až na 306 milionů eur,
programy obnovy bydlení, které dosahují 73,5 milionů a evropské fondy
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157,4 milionů eur.

Politiky v této věci se budou točit kolem 4 základních os: podpora a
posílení veřejné podpory pronájmů bytů; podpora a posílení veřejné
podpory na pronájem bydlení pro mladé lidi; podpora dohod s
finančními subjekty, které se souhlasem Generalitat zaručí získání
prvního domova; a správa pobídek a bonusů v dani z příjmu fyzických
osob za pořízení prvního bydlení pro mladé.

Slonice porodila myš

Rosa Peris z PSPV-PSOE usoudila, že "slon porodila myš":
"Velkolepost jeho slov je doprovázena křivicí v rozpočtech." V tomto
smyslu poukázal na to, že „ neexistuje jediný nový nápad ani žádný
program nebo akce, které by již byly naplánované v předchozích
rozpočtech“.

Stejně tak obvinil Camarera, že „ nechává městské rady na
holičkách “, protože poukázal na to, že „pro dohody s radami
předpokládá pouze 12 milionů eur“, když již mají „přislíbeno více než
50 milionů eur“. Z tohoto důvodu popsal účty jako „fiktivní“.

Nathalie Torresová jménem společnosti Compromís označila za
„iluzorní“ příjem z účtů, které Camarero předložilo, protože zahrnuly 1
340 milionů, které očekávají, že obdrží od centrální vlády, do
„konceptů, které stát neuznal“. V tomto smyslu poukázal na to, že
rozpočty jsou "bazální": "Bez potřebné ráznosti pro udržení kvalitních
veřejných sociálních služeb."

Podobně šéf Equality kritizoval „nedostatek transparentnosti“ v
oddělení a předpověděl, že pro zaplacení Renda Valenciana d'Inclusió
bude nutné prodloužení úvěru. Litoval také „celého pozměňovacího
návrhu“ plánu Convivint a vyčítal mu „omezování rozmanitosti“, které,
jak ujišťuje, „se týká nedůvěry v LGTBI entity“; a snížení rozpočtu na
programy týkající se Romů.
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Camarero během odpovědi vyčítal PSPV a Compromís, že si
„neuvědomují, že jsou v opozici“, a zadržel „staré, zastaralé a klišéové
projevy“, které podle něj musely pronést, když si „uvědomily“, že
„sociální výdaje se zvýšily“ v těchto rozpočtech.

K radám města uvedl: "Všechny závazky budou zaplaceny, bez lží, bez
pastí a bez falešných očekávání. Neříkejme starostovi, že bude mít pět
center, ale řekněme, které centrum budou mít."

 
 


